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Szanowny Panie Prezydencie
 
Z uwagi na to, że dzielnica Zamysłów jest jedną z tych, która leży najbliżej centrum miasta, dlatego teren tej dzielnicy ma duże znaczenie na
jakość powietrza centrum Rybnika, które i tak jest kiepskie, stąd moje pytania.
 Ile zostało wydanych zezwoleń na zabudowę jednorodzinną i wielorodzinną na terenie dzielnicy Zamysłów od 1 stycznia 2019r do dnia
dzisiejszego?
Czy w pozostałych dzielnicach będących w bezpośrednim sąsiedztwie centrum (Orzepowice, Ligota, Meksyk) wydaje się podobną ilość zgód
na budowę?
 
Z poważaniem
Joanna Brzózka 
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